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Zápis z jednání  
Komise všestrannosti ČJF 

č.1/2024 

Den konání 19.2.2024 

Místo konání ON - LINE  

Čas  Od  Do  

     

Přítomnost členů 
komise 

Daniela Diringerová On line 

Simona Heidenreichová On line 

Antonín Klauz On line 

Roman Falta On line 

 Adéla Svobodová On line 

 Gabriela Slavíková On line 

 Petr Vančura On line 

David Bendák host Online 

Hlasování per rollam 

 

Program jednání: 

1. Seznam vyhodnocených. 

2. Pádový protokol 

3.    Seriály  

            4. KMK 
            5. Reprezentace 
            6. Rozpočet 
            7. JIS, žebříčky 

            8.  

 
Průběh jednání a závěry: 

 

1. 
 

Komise schválila seznam vyhodnocených na Galavečeru ČJF : 

Družstvo juniorů - Novotná, Kusá, Pokorný, Balcarová - úspěšný 

start družstva na ME 

mladý jezdec - Matěj Sukdolák - dokončení olympijské kvalifikace na 

úrovní 4 * 

senior - Miroslav Trunda - umístění na 4*,úspěšná účast MS 

mladých koní 

 

kůň Figaro ( podle žebříčku, dokončení 4 soutěží na úrovní 4* v 

MER) 

 

 

hlasování Pro : 6                        Proti :  0            Zdržel se :  

       

2. 
 

Komise schválila návrh Ing. Sobotkové na nový pádový protokol, tak 

aby odpovídal požadavkům na sledování statistik FEI. 

 

hlasování Pro : 6                        Proti : 0 

 

3. 

 

 

Komise schválila pravidla seriálu  Český pohár v crossu na styl pro 

jezdce do 18 let. 
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hlasování Pro : 6                               Proti : 0         Zdržel se :  

 

4. 

 

Komise schválila zásady KMK 2024. 

hlasování Pro : 7                               Proti : 0 

 

5. 

 

Komise schválila dokument Výběr reprezentace  2024. 

hlasování Pro : 7                                Proti : 0 

 

7. D. Diringerová jednala se zástupkyní Slovenské jezdecké federace 

pro všestrannost paní A. Gburovou ohledně pomoci v proškolení 

funkcionářů. Jako školitelku navrhla K. Vaňkovou. Dále se bude 

jednat o možnosti účasti slovenských stavitelů na školení stavitelů. 

 

8. 

 

D. Diringerová seznámila členy s rozpočtem, který komise dostala  

od VV ČJF. Finanční prostředky přidělené komisi do seriálů jsou pro 

rok 2024 sníženy oproti roku 2023. Na vzdělávání nedostala komise 

přidělené žádné finanční prostředky z tohoto důvodu není možné 

proškolit stylové rozhodčí a otevřít seriál závodů - Cross na styl pro 

jezdce do 18 let, který komise připravila pro letošní rok. 

 

 

9. 

 

Komise projednala a upravila soutěže v on line rozpisu, žebříčky, st. 

obtížnosti v JISu. 

 

10. 

 

 

 
  

 
Návrhy komise výkonnému výboru k přijetí: 
 

1.  

2.  

3.  

4.  

5.  

 
        Zapsala: Diringerová 

  


